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Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radny WOJCIECH OSIECKI 

 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Szanowna Rado, ja mam pierwsze pytanie związane z 

osiedlem Kopernika. Na jakim etapie jest dokumentacja i wykonanie parkingu przy Szkole 

Podstawowej Nr 4, który, że tak powiem nie raz komunikowałem jest niezwłoczny do poprawy 

bezpieczeństwa dzieci uczęszczających do tej szkoły. I drugie pytanie, ponieważ przed chwilą na tej 

Radzie dostałem takie wiadomości, że chodzą wśród rodziców z Przedszkola takie pogłoski, że Pani 

Naczelnik mówi rodzicom, że grupa żłobkowa, która do tej pory stacjonowała przy Przedszkolu na 

ul. Mickiewicza, ma być rozwiązana i tej grupy ma nie być. Proszę o odpowiedz w tej sprawie. 

 

Szanowni Państwo, przepraszam jeszcze uzupełnię swoje pytania. Następne moje pytanie to jest takie 

czy możemy zapoznać się z wnioskiem na który to Pan Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 unieważnił 

ten tydzień z Harry Potterem? No podobno Pan Dyrektor na wniosek rodziców odwołał to 

postępowanie, które sam ogłosił. Przychylę się też do pytania Pana Jakuba Wróblewskiego o 

odśnieżanie dróg. I przyznam szczerze, że mieszkańcy też pytają, dlaczego na osiedlu Kopernika 

odśnieżane były tylko i wyłącznie drogi przelotowe a wszystkie ślepe, a powiem tak: jest ich większość, 

tej zimy tam nie zajrzał ani razu pług. Śnieg zalegał długimi dniami, tygodniami… No już chyba, ktoś 

ma jeszcze pytania? To jeżeli Przewodniczący będzie miał pytania, to jak sobie przypomnę to uzupełnię 

po Panu Przewodniczącym. Dziękuję. 

 

Szanowni Państwo, ja mam jeszcze tylko jedno szybkie pytanie odnośnie obiektu sportowego MOSiR 

przy ul. Parkowej. Jeżdżąc ostatnio tam rowerem akurat natrafiłem na rozgrywki i zauważyłem dość 

ciężko skomunikowany stadion z drogą asfaltową przy tym starym stadionie przy parku. Leżała tam 

sobie jakaś deseczka, akurat to była pora mokra, zawodnicy musieli skakać, żeby się nie zmoczyć. A 

powiem szczerze, że przy okazji jak był ten stadion odbierany wykonałem telefon do MOSiR i 

zapytałem się, dlaczego stadion jest odbierany skoro nie został uporządkowany plac wokół stadionu? 

Zostałem poinformowany, że stadion odbieramy teraz, ponieważ nie ma warunków sprzyjających temu, 

żeby ten teren uporządkować dookoła stadionu i miało to być niezwłocznie, w możliwie najbliższym 

terminie wykonane w ramach gwarancji. Więc mam pytanie, czy to, bo już może tydzień, dwa temu 

jeździłem rowerem, więc może to w tym okresie zostało wykonane? Jeżeli zostało wykonane to, w 

jakim trybie: gwarancji, odpłatnie, nieodpłatnie? Lub, jeżeli nie zostało wykonane to, kiedy zostanie 

wykonane i też, w jakim trybie zostanie to wykonane? 

 

 

 


